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Geacht college,  

 

In deze brief vindt u onze zienswijze op de door u aangeboden Regiovisie Aanpak huiselijk 

geweld Haaglanden 2019-2022 d.d. 3 april 2019.  

 

Wij willen allereerst onze waardering uitspreken over het door u gelopen proces. Wij zijn 

vanaf een vroeg stadium en op vele momenten door u betrokken bij het opstellen van deze 

Regiovisie.  

 

Wij wensen de volgende kanttekeningen bij de inhoud en de financiën van de Regiovisie te 

maken.  

 

Ten aanzien van de inhoud onderschrijven wij van harte dat we met deze Regiovisie 

samen verder moeten bouwen aan het structureel borgen van de veiligheid. Er ligt nu een 

regiovisie voor waarin een zeer grote ambitie wordt uitgesproken als stip op de horizon. 

Een stip die wij graag met elkaar voor onze inwoners willen bereiken. Zoals u aangeeft zijn 

de middelen en het tijdsbestek om deze stip te bereiken beperkt. Door meer focus aan te 

brengen kunnen we naar verwachting de komende vier jaar wel een goede stap maken in 

het doorbreken van de geweldscirkel en het beperken van recidive.  

 

Wij betreuren het wel dat daarbij geen concrete - inhoudelijke en financiële -  terugblik op 

de stappen die we reeds hebben gezet met de Regiovisie aanpak huiselijk geweld en 

kindermishandeling 2015-2018 als basis heeft gediend. Wij vinden het namelijk 

noodzakelijk dat de effecten van onze inzet van de afgelopen 4 jaren inzichtelijk worden 

gemaakt en we dit inzicht nadrukkelijk als startpunt gebruiken voor deze Regiovisie. Wij 

gaan er dan ook van uit dat een dergelijk inzicht ten grondslag komt te liggen aan de 

uitvoeringsplannen. 
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In dit verband hechten wij er veel waarde aan dat er heldere afspraken worden gemaakt 

over de monitoring van deze Regiovisie. Het is essentieel dat we met elkaar goede 

ijkpunten afspreken over hoe we de effecten van onze inzet, inhoudelijk en financieel, voor 

de komende 4 jaren gaan volgen. Belangrijke indicatoren kunnen bijvoorbeeld zijn de 

snelheid waarmee een interventie kan plaatsvinden en de mate waarin recidive voorkomt.  

 

 

In deze regiovisie wordt speciale aandacht gevraagd voor de ketensamenwerking. Voor 

een verbeterslag in deze keten is het nodig de afspraken binnen de keten periodiek tegen 

het licht te kunnen houden en aan te passen waar nodig. De centrumgemeenten gaven 

tijdens het gelopen proces aan dat zij met vele organisaties binnen de keten langlopende 

contracten hebben afgesloten die dus niet beinvloedbaar waren. Wij verzoeken de 

centrumgemeenten te onderzoeken hoe de contractering flexibeler georganiseerd kan 

worden en de regiogemeenten hierbij te betrekken.  

 

Ten aanzien van de aanvullende DUVO-middelen voor de aanscherping van de meldcode 

merken wij op dat wij ervan uit gaan dat u met ons in overleg gaat over hoe het deel van 

deze middelen dat in eerste instantie niet aan Veilig Thuis ter beschikking wordt gesteld, 

wordt besteed, als blijkt dat deze middelen niet ook voor Veilig Thuis ingezet moeten 

worden.   

 

Omdat de verzochte uitsplitsing in regiogemeentelijke taken en centrumgemeentelijke 

taken niet helder is omschreven in de regiovisie hechten wij eraan ook via deze weg te 

benadrukken dat de centrumgemeenten er niet vanuit mogen gaan dat additionele 

middelen voor de realisatie van deze visie op de regiogemeenten verhaald kunnen 

worden. 

 

Wij vragen u bij de post ‘GGZ-hulp aan kinderen bij HG’ in de financiële paragraaf aan te 

geven waarom deze post alleen voor centrumgemeente Delft is opgenomen en voor de 

posten ‘Monitoring: onderzoek en kennis’ en ‘Projecten binnen de keten’ toe te lichten 

waarom deze alleen voor centrumgemeente Den Haag zijn opgenomen.  
 

Voorts zouden we graag verduidelijkt willen hebben op welk moment de herijking van 

MDA++ plaatsvindt. Ook zouden wij hier in elk geval toegevoegd willen zien dat het besluit 

om MDA++ te verlengen of de middelen hiervoor op een andere wijze in te zetten, door 

ons samen wordt genomen.  

 

Wij hebben ook onze adviesraad Sociaal Domein gevraagd ons te adviseren over de 

Regiovisie. Het advies van de adviesraad is als bijlage bij deze brief gevoegd. Wij zijn van 

mening dat dit advies een aantal waardevolle aanbevelingen bevat. Wij verzoeken u om 
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deze aanbevelingen waar mogelijk te verwerken dan wel te betrekken bij de 

besluitvorming en/of de uitwerking van de regionale uitvoeringsplannen.  

 

Wij vertrouwen er op dat u onze opmerkingen en die van de Adviesraad Sociaal Domein 

zorgvuldig zal verwerken, gaan uit een constructieve en transparante samenwerking op dit 

onderwerp en wachten de door uw gemeenteraad vastgestelde Regiovisie af.  

 

Hoogachtend, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

gemeentesecretaris 

dhr. M. Gorsse 

burgemeester 

dhr. K. Tigelaar 

 

 

 
Bijlage:  

- Advies Adviesraad Sociaal Domein Leidschendam-Voorburg op Regiovisie 
aanpak huiselijk geweld.  


